

Taastrup, den 18. marts 2018

### Referat af årsmøde i DH Høje-Taastrup

**Tid: Torsdag, den 15. marts 2018 - kl. 18:00 - 21:30**

**Sted: Taastrup Kulturcenter, Poppel Allé 12, 2630 Taastrup, pejsestuen**

**Mødet startede kl. 18 med at spise dagens ret i Kulturcentret**

**Årsmødet startede som annonceret kl. 18:45.**

#### Dagsorden:

1. Valg af dirigent  
Jørn Balle Larsen valgtes og konstaterede årsmødet var korrekt indkaldt og dermed lovligt.
2. Valg af referent  
Aksel Kramer valgtes.
3. Godkendelse af dagsorden  
Dagsordenen godkendtes
4. Navneopråb - optælling af stemmeberettigede.  
Tilstedeværende med stemmeret:  
Erna Christensen, DH, Jørn Balle Larsen, FTU, Jeff Nielsen Dansk Blindesamfund. Erik Petersen, LEV, Aksel Kramer, Diabetesforeningen, Kenneth Bjerregård, Scleroseforeningen, Jens Wiinholt, Høreforeningen.  
Uden Stemmeret – med observatør og taleret: Leif Lindbjerg; Bedre psykiatri.
5. Valg af stemmetællere  
Blev fundet unødvendigt
6. Fremlæggelse af beretning for 2017/18  
Erna fremhævede enkelte afsnit af den på forhånd udsendte beretning. Beretningen drøftedes. Det blev nævnt, at møderne med de politiske partier og effekten af dem burde have været med i beretningen. Erna tilsluttede sig dette. Derefter blev beretningen enstemmigt taget til efterretning.
7. Fremlæggelse af handleplan for 2018/19.  
Planen var udsendt på forhånd. Det bemærkedes, at vi nok bør koncentrere os om enkeltelementer i planen, når det er aktuelt frem for at plukke temaer ud til særlige indsatsområder.  
Der var tilslutning til dette.
8. Fremlæggelse af regnskab for 2017  
Kasseren uddelte regnskabet og gennemgik dette. Under denne fremlæggelse fremgik det, at Formanden og kassereren havde fremsendt en ansøgning til DH om tilskud på 20.000 kr. til særlige aktiviteter.  
På forespørgsel blev det oplyst, at afdelingen ikke opererer med et egentligt budget. På den baggrund drøftedes kort beslutningen om at indkalde en spæn-

dende oplægsholder som indledning til generalforsamlingen og baggrunden for, det ikke var sket.

Det nævntes, at nogle af afdelingens midler måske kunne bruges til et "eftervalgsmøde", hvor de nyvalgte kommunalbestyrelsesmedlemmer kunne udspørge om de visioner, de har, nu de ER valgt.

På næste bestyrelsesmøde drøftes kommende aktiviteter.

9. Forslag om afdelingen skal ansøge § 18 midler  
Punktet drøftedes. Det besluttedes, at afdelingen ikke søger § 18-midler.
10. Indkomne forslag
11. Ingen forslag
12. Valg
  - a. Valg af revisor  
Jeff Nielsen genvalgtes som revisor.
13. Evt.
  - Leif Lindbjerg orienterede om et offentligt møde 4. april kl. 19 i Medborgerhuset: Hokus, pokus, du er rask!: Det vil blive annonceret senere.
  - Jens Wiinholt orienterede om høredagen den 14. april, hvor der arrangeres en offentlig høremesse i Handicaporganisationernes hus kl. 10 – 16. (Tilmelding mulig på Høreforeningens hjemmeside).
  - Erna foreslog en "spilleaften" for bestyrelsen med det nye spil om retssikkerhed. Det aftaltes, at vi afholder en sådan torsdag den 17. maj kl. 19 – til ca. 21. Aksel forsøger at få lokale på espens Vænge.
  - Erna ønsker, vi forsøger at kunne bruge Espens Vænge som sted for fremtidige bestyrelsesmøder. Aksel undersøger muligheden.
  - Jens udtrykte ønske om at flytte mødetidspunktet for bestyrelsesmøderne til kl. 18.00. Aksel meddelte, det vil skabe problemer for Diabetesforeningens suppleant. Det vedtoges, at vi på næste bestyrelsesmøde skal drøfte muligheden for at flytte møderne. Ud fra de faldne bemærkninger.

Aksel Kramer  
Referent.